



**Resolutions taken at the ISO TC22 SC12 WG5 meeting
in Troy, Michigan, USA
14 November 2013**

RESOLUTION # 1

The members of ISO TC22/SC12/WG5 agree to request a New Work Item proposal to develop a technical specification [part 5] for the WorldSID-50 documenting changes in recommendations from the WorldSID TG since the publication of the standard ISO 15830 part 1-4 [May2013].

Les membres de l'ISO TC22/SC12/GT5 se sont mis d'accord pour demander une enquête de question nouvelle afin de développer une spécification technique (part 5) pour le mannequin WorldSID 50 documentant les changements recommandés par le groupe de travail du worldSID faisant suite à la publication de la norme iso 15830 parties 1 à 4 (mai 2013).

RESOLUTION # 2

The members of ISO TC22/SC12/WG5 agree to define WorldSID-50 as ISO 15830 parts 1-4 [May 2013] plus revisions as documented in WG5 N1041 Nov. 14, 2013 until the publication of part 5 which will replace WG5 N1041.

Les membres de l'ISO TC22/SC12/GT5 se sont mis d'accord pour définir le mannequin WorldSID comme étant spécifié par l'ISO15830 parties 1 à 4 (mai 2013) plus la révision documentée dans le document référencé GT5 N1041 14 Nov. 2013, jusqu'à la publication de la partie 5 qui remplacera le GT5 N1041.

RESOLUTION # 3

The members of ISO TC22/SC12/WG5 agree that the convener shall send a letter to the Global NCAP organizations informing them of the actions taken in resolutions 1 and 2.

Les membres de l'ISO TC22/SC12/GT5 se sont mis d'accord pour que l'animateur du groupe de travail envoie une lettre aux organisations Global Ncap afin de les informer des actions décidées dans les résolutions #1 et #2

RESOLUTION # 4

The members of ISO TC22/SC12/WG5 want to thank Michele Maitre for her years of dedicated service and support in the development of standards to improve automotive safety.

Les membres de l'ISO TC22/SC12/WG5 remercient Michèle Maitre pour ses années de services et d'assistance au développement de normes pour l'amélioration de la sécurité automobile.